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Årsmötets hölls i år i Wallenbergsalen på Grand Hotel, där ett 80-tal av föreningens medlemmar hade slutit upp. 

Sten Brattberg, som valdes till mötets ordförande, lotsade oss snabbt och säkert genom dagordningen. Föreningens 

ordförande Birgitta Thelander gick igenom verksamhetsberättelsen och gav exempel på aktiviteter föreningen haft 

under det gångna året. Hon presenterade även verksamhetsplanen för det kommande året. 

Föreningens kassör Madeleine Sundmark redovisade föreningens ekonomi och presenterade budget för innevarande 

år. Årsmötet fastställde medlemsavgiften till 150 kronor och beslutade även att upphöra med ständigt medlemskap 

som man tidigare kunnat lösa för 3000 kronor. 

Alla handlingar inför årsmötet finns upplagda på föreningens hemsida där också protokoll från årsmötet snart 

kommer att finnas tillgängligt. 

Avslutningsvis avtackades Henning Rodhe, som under många år varit en viktig och engagerad medlem i föreningens 

styrelse. 

Efter årsmötet höll Hans Svedin ett intressant föredrag om Saltsjöbadens historia. Hans gav oss en ingående skildring 

av familjen Wallenberg, bakgrunden till och genomförandet av Projektet Saltsjöbaden, den ståtliga invigningen och 

vad som hände den närmaste tiden efter invigningen.  

Kvällen avslutades med middag i den vackra Franska matsalen. Ett 60-tal av medlemmarna som valt att delta i 

middagen serverades Grand Hotels Rimmade Torskrygg med örttäcke och blåmusselsås. 

   

           

 

 

 

  

 

 

 

 


